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ACTA  DEL CONSELL TERRITORIAL DE CERDANYOLA 

Número sessió: 59

Caràcter: ordinari

Data: 26 d’octubre de 2022

Hora: 19.00 hores

Lloc: Presencial – Espai Gatassa

Hi assisteixen: 

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

Ass. C. Recreatiu Casal del Barrio (Fco. Carneros) Vocal

Grup Municipal PSC (José Antonio Ricis) Vocal

AEE Camí del Cros (Sergi Luque) Vocal

Grup Municipal En Comu Podem (Antonio Ruiz) Vocal

Ciutadà a títol individual (Salvador Herraiz Moya) Vocal

Ciutadana a títol individual (Cecília Roncero Nieto) Vocal

Salesians Sant Jordi (Antoni Vilarrubla) Vocal

Ciutadà escollit per la presidència (Juan de Maya) Vocal

AAVV de Cerdanyola (Javier Sánchez del Campo) Vocal

Grup Municipal C’s E.Fonseca Vocal

Col·lectiu de teatre EPMA  (Antoni Giménez) Vocal

Maria Beatriz Delgado Castro Presidenta

Àngels Castillo Campos Secretària 

També assisteixen: 

Nom: Càrrec

Albert Terrones Cap de servei d’habitatge

Lluís Gibert Director/a de Transició Ecològica, Sostenibilitat i 
Espai Públic 

Anna Guitart Tècnica mitjana secció de Jardineria

Excusen la seva assistència: 

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

Grup Municipal ERC (Eusebi Vidiella) Vocal

As. Murciana Virgen de las Maravillas (Domingo de la Ossa) Vocal
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As. Cultural de Cerdanyola (Pedro Barroso) Vocal

As. Radio la Voz de Cerdanyola Vocal

Assoc. per la Cultura i la Cohesió Social Mataró Cultural Vocal

As. Dones de Cerdanyola (Raquel Fernández) Vocal

No assisteixen:

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

Ass. de Ciutadans Guineans i Amics del Maresme Vocal

Casa de Andalucía Vocal

Grup Municipal Junts x Mataró Vocal

Parròquia M. Auxiliadora Vocal

C.C.A.Hermandad Ntra. Sra. del Rocío Divina Pastora Vocal

Ciutadà a títol individual (Raúl Yeste) Vocal

AAVV de Cerdanyola (S.LLanto) Vocal

Ass. Promoció Negoci Empresa Mataró – Rosalia Barot Vocal

Associació Gent Gran Cerdanyola (Juan Flores Crespo) Vocal

AMPA Camí del Cros -Elida Rodriguez Vocal

Ordre del dia: 

1. Lectura i aprovació, si s’escau,  de la darrera acta del Consell Territorial 

               ordinari del dia 28 de juny de 2022. I de l’acta del Consell Territorial  

               extraordinari del dia 19 de setembre de 2022.

2. Informació de l’última reunió del Grup de treball de Residus celebrada el dia
9 de setembre

3. Definició i treball amb Entorns de rehabilitació i Recuperació Programada

4. Àrees recreatives pels gossos i parcs urbans de salut 

5. Mostra d’Entitats 2022

6. Precs i preguntes

19.15.- Comença la reunió del Consell Territorial (CT)
La Presidenta del CT agraeix l'assistència, el temps i la implicació dels assistents en les diferents
accions i projectes.  Dóna la benvinguda a tots els assistents i fa la presentació del senyor Antoni
Vilarrubla que d’ara en endavant substituirà al senyor Ramón Bosch de l’entitat Salesians Sant
Jordi.
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Punt 1. Lectura i aprovació, si s’escau,  de la darrera acta del Consell Territorial 
ordinari del dia 28 de juny de 2022. I de l’acta del Consell Territorial extraordinari del dia 
19 de setembre de 2022.

No hi ha cap esmena i s’aproven les dues actes per unanimitat.
A continuació s’altera l’ordre del dia i se passa al punt 3, amb el consens de tothom. 

Punt 3. Definició i treball amb Entorns de rehabilitació i Recuperació Programada

Assisteix per explicar aquest punt el cap del servei d’Habitatge, Albert Terrones. Explica que es
tracta de buscar edificis per rehabilitar en diversos àmbits tenint en compte que la política de reha-
bilitació ha canviat. Les subvencions de la Generalitat ja no es convoquen ara. Actualment arriben
fons del Next Generation que tenen en compte la eficiència energètica.  Ara be, aquells que hagin
fet la eficiència energètica se'ls poden atorgar altres ajuts.

Fins el 2026 hi haurà la subvenció dels Next Generation, qualsevol manteniment, rehabilitació, etc
es subvenciona una part. L’objectiu és reduir el consum energètic.

Hi ha subvenció pels edificis, pel projecte, per rehabilitació de l’habitatge i per ascensors.

Des de l’oficina d’Habitatge situada a l’edifici de vidre es podrà informar, tot i que caldrà anar al
col·legi d’aparelladors.

Torn de paraules:

Juan de Maya, te dubtes sobre l’import de la subvenció a edificis. Se li respon que són 12.000€
de subvenció més 300€ per habitatge.

Salvador Herraiz, pregunta si hi ha subvenció per enretirar elements d'amiant, en concret bidons.
La resposta és afirmativa, hi ha 1000€/vivenda, tot i així cal reduir prèviament el consum energè-
tic.

Cecília Roncero, vol saber si hi ha subvenció per fer una rampa a l’entrada de l’edifici. Sí que hi
ha subvenció.

El cap de servei, Albert Terrones informa que tothom que tingui dubtes o es vulgui informar que
demani hora a l’edifici de vidre.

Es farà arribar als membres del consell la Presentació de la rehabilitació d’habitatges , així com
les bases d’Ajuts.

Punt 4. Àrees recreatives pels gossos i parcs urbans de salut 
Assisteix per informar la tècnica de jardineria Anna Guitart.  Fa una presentació audiovisual del
plànol general dels Parcs urbans de salut. Al barri de Cerdanyola s'instal·laran en: en el Parc de
Cerdanyola,  al  Passeig  darrera  escola  Camí  del  Cros,  Plaça  Canyamars  i  a  la  Ronda  Josep
Tarradellas on es posarà un cal·listènia. 
En relació a la proposta d'àrea per gossos, tal i com estava previst i acordat, es posarà al lateral de
la Ronda Josep Tarradellas. Així mateix al final de l’arbrat hi haurà els elements del cal·listènia.

Es farà arribar la presentació visual feta a la reunió.
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Punt 2. Informació de l’última reunió del Grup de treball de Residus celebrada el dia 9 de    

setembre

Javier Sánchez del Campo  informa que el grup s’ha reunit dues vegades, avui se centrarà a
explicar l'última reunió del dia 9 de setembre. 
Quan es va iniciar el contracte es va notar una millora però tot i així no s’aconsegueix una neteja
visible. Diu que hi ha una saturació dels contenidors de forma puntual en alguns llocs. Informa
que el servei establirà un sistema de repàs. Es vol intentar que hagi dues persones per camió per
garantir  que  no  quedin  residus  al  voltant  del  contenidor.  Diu  que  es  va  parlar  dels  residus
comercials, i el problema resulta de la no obligatorietat a fer-ho.
Se’ls va informar que els voluminosos es recullen millor. Li van demanar al regidor Xesco Gomar
la incorporació de contenidors accessibles, se li va respondre que es farà una prova pilot.
Javier Sánchez fa referència a la notícia del Capgròs  on el regidor manifesta la possibilitat de
posar contenidors intel·ligents. 
També els van informar que els contenidors de vidre tenen uns sensors que detecten la capacitat
ocupada.
En relació al model «Fem dissabte» es va fer una crítica indicant que era insuficient ja que no se
retiren  els  vehicles  per  fer  la  neteja,  sinó que  es  fa  per  sota.  No obstant  això,  el  regidor  va
respondre que s’estudiarà la proposta d’enretirar els vehicles..
Explica que els parcs i jardins no es netegen els caps de setmana i s’han compromès a buscar una
nova fórmula per poder netejar-los també els caps de setmana.
Sobre l’incivisme,  explica que es posaran càmeres  de control.  I  potser al  mes de gener ja es
començarien a col·locar. L’incivisme, segons l’oposició, costa a Mataró dos milions d’euros.
En relació a les campanyes, en Javier Sánchez diu que les campanyes pedagògiques no donen
resultats. A Cerdanyola van fer la campanya: «Cerdanyola t’estima, cuida-la» que va ser un èxit
de participació i  d’elaboració,  però tot i  així  creu que cal passar a la sanció. Comenta que el
regidor va dir que es modificaria l’ordenança de civisme en aquest sentit..
Assenyala, el senyor Javier Sánchez del Campo que els excrements dels gossos a la via pública
han disminuït i que l’APP Mataró Neta funciona molt be.
Javier Sánchez del Campo s’adreça a la presidència del Consell Territorial per indicar que en la
passada reunió de l’Alcalde  als  barris  es va preguntar  sobre la neteja  del solar  de darrera de
Salesians.
Se li responc que s’ha actuat dues vegades.
La propera reunió es va acordar fer un recorregut a peu pel barri. 

A continuació hi ha un punt sobrevingut sobre la «Segona fase d’asfalt dels carrers».
Assisteix la regidora Elisabet Ruiz qui presenta el projecte executiu que començarà a mitjans de
novembre.
Seguidament  el  director  del  servei,  Lluís  Gibert  fa  una  presentació  visual  tot  dient  que  es
consolida la urbanització tàctica de les escoles de forma definitiva.
L’Ajuntament preveu 56 actuacions de reforç i renovació de calçades, reurbanització de carrers,

ampliació de voreres i execució de passos i cruïlles elevades 

El Pla d’asfaltat que va començar la seva actuació a Cerdanyola al mes de febrer, en una primera
fase, segueix en una segona  fase d’actuació  en la millora de la via pública amb una inversió de
2,3 milions d’euros.
S’efectuarà reforç de calçades, en dues zones diferenciades A i B, segons imatge.
Zona A: Inici treball voreres: 14 de novembre de 2022 
Inici treball d’asfaltat: 9 de gener de 2023 
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Zona B: Inici treball voreres: 9 de gener de 2023
Inici treball d’asfaltat: 27 de febrer de 2023 
Se reurbanitza el carrer Sant Doménico Savio: 2n trimestre 2023 
Els carrers on es produirà l’actuació són:
De carrer València, Ronda Rocablanca, Sant Josep de Calasanç (entre el carrer Berguedà i Sant
Sebastià), Avinguda gatassa (entre P. Ramón Berenguer III i Av. Puig i Cadafalch) i el carrer dels
Almogàvers.
Es consolida la urbanització tàctica de les escoles de forma definitiva amb millores de seguretat
als entorns escolars.
Les escoles afectades de Cerdanyola són: escola La Llàntia, escola Salesians, escola Sol Ixent,
escola  Josep  Montserrat,  escola  Mare  de  Déu  de  Lurdes,  escola  Sant  Josep,  Institut  Puig  i
Cadafalch, 
També es faran passos elevats, ampliació i reparació de voreres i cruïlles elevades.

Intervencions:
Javier Sánchez del Campo,  explica que hi  ha una reivindicació històrica sobre la vorera de
l’Avinguda Gatassa.
El senyor Gibert  li  contesta que està previst  ampliar  la vorera,  un pas de vianants elevat i se
canvien les llambordes.
Juan de Maya demana tenir el plànol abans de l’execució de l’obra.
Emilio Fonseca reclama que es regulin els semàfors de l’Avinguda Rocablanca.

S’enviarà als membres del consell la presentació feta

Punt 5.-Mostra d’Entitats 2022

Pren la paraula la secretària del consell per explicar com havia anat la Mostra d’Entitats del 2022
celebrada els dies 8 i 9 d’octubre, ja que la Mostra va néixer d’una proposta inicial del Consell
Territorial en els seus inicis i que va donar lloc a la creació de la Taula d’Entitats de Cerdanyola.
Per això sempre es dona compte de la valoració un cop feta, en el Consell Territorial.

Bàsicament la valoració més important recollida és:

1. Organització:
 Es considera que la convocatòria de muntatge de les carpes es molt d'hora, ja que al ser

carpes de muntatge fàcil es podria convocar més tard, per exemple a les 8:30 h. També, es
remarca el compromís a l'hora de venir perquè algunes carpes no van venir o van avisar el
dia anterior que no venien. 

 Gimcana: no va anar bé perquè els infants tenien dificultats en saber a quina carpa havien
d'anar. Si es torna a fer, es valora canviar la dinàmica. 

 Pla B: tot i que no es va haver de fer servir, es valora molt positiu tenir un pla B, per si hi
hagués pluja. 

 Personal  de l'organització:  recomanen que les persones que organitzin  de l'Ajuntament
portin un reflectant perquè se les identifiqui en cas que sigui necessari, tipus armilla de
color fluorescent.

2. Actuacions a l'escenari: 
 Es valora per propers actes de la Mostra d'Entitats de Cerdanyola proporcionar aigua per

les persones que actuen. 
 Es remarca que totes les entitats que actuin disposin del mateix temps, ja que al faltar

alguna  entitat  a  últim  moment  se  li  va  donar  més  temps  a  una  altre  actuació  fet
diferenciador amb la resta. Per tant, es valora que si falta alguna actuació es permeti més
temps a tothom. 
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 S'exposa que al  públic  que està mirant  les actuacions  els hi  dona el  sol a la cara i es
incomode.  Es  valora,  si  es  possible,  realitzar  canvi  d'ubicació  de  l'escenari,  tenint  en
compte aquest aspecte.

Altres: Es valora molt positivament l’augment de la participació, aquest any ha hagut tres entitats
més que l’any passat. Així com la decoració de les «grulles» per part d eles escoles i instituts del
barri, la presentació per part dels i les joves de l’Espai Jove i de Salesians. A l’hora es remarca la
bona participació en la lectura del manifest conjunt.

Salvador Herraiz comenta que cal col·locar les cadires correctament a les gàbies i cal buscar la
fórmula de fer-.ho millor.

Per  acabar, la  Presidenta  del  Consell  Territorial,  senyora  Beatriz  Delgado   diu  que
l’Associació  de Veïns  havia  fet  la  petició  de  que  l’Alcalde  assistís  al  Consell  Territorial  per
explicar els canvis de l’estació ferroviària però avui no ha estat possible. No obstant, es buscarà
que el senyor Alcalde pugui assistir al proper Consell Territorial del mes de desembre, o bé es farà
una reunió extraordinària per explicar-ho.

7.  Precs i preguntes

     No n’hi ha

S’acaba la sessió a les 20.55 hores

Acords i/o compromisos:
1 Enviar power point de totes les presentacions

2 Obtenir plànol d’execució de l’actuació prevista a l’Avda. Gatassa

3 Demanar a mobilitat regular els semàfors de l’Avda. Rocablanca

Mataró, 26 d’octubre de 2022.

Presidenta                                                                        Secretària 

Maria Beatriz Delgado Castro                  Àngels Castillo Campos
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